
Enkät -Avlopp 
Vid årsstämman i Mars fick styrelsen infromation av några boende att det förkom ett 

”kluckande” ljud i diskbänk och i handfat.  

Efter det har styrelsen även fått information från en boende att det varit problem med 

avloppet där man upplevt mindre stopp. 

Styrlesen har beslutat att anlita ett externt företag för att undersöka vad dessa problem kan 

bero på, men innan vi beställer denna undersökning har vi beslutat att göra en kartläggning 

över hur stort problemet ev kan vara. 

Det är viktigt att så många hushåll som möjligt besvara denna enkät så att styrelsen kan ta 

rätt beslut och ge det externa företaget en så bra bild som möjligt. 

 

Upplever problem med avlopp  Upplever ej problem med avlopp 

 

 

 

Adress:________________________ 

 

Om ni upplever problem får ni gärna förtydliga dem: 

_______________________________________________________________ 

_______________________________________________________________ 

Enkäten lämnas till någon av medlemmarna i Styrelsen, alt på extra stämman, 

senast den 16/5 

 

Mvh 

Styrelsen, Södergårds Samfällighetsförening. 


